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1、海枯石烂同心永结地阔天高比翼齐飞。妹妹新婚愉快！
The seas run dry and the rocks crumble to forever together rich high day keeping abreast. Sister, happy marriage!
2、愿你们的家园如同伊甸园般地美好和谐，在地如同在天！
May your home beautiful harmony, like a garden of Eden to the ground as in the day!
3、上帝赐福于你，愿你们一生一世都看见圣城耶路撒冷的好处！
God bless you, wish you life to see the benefits of the holy city, Jerusalem!
4、洋溢在喜悦的天堂，披着闪闪月光，堪叹：只羡鸳鸯不羡仙。
In the joy of heaven, clothed in shimmering moonlight, comparable to sigh: only the envy mandarin duck not envyimmortal.
5、以岁月的名义祝福你们，愿岁月老去永不改爱的情怀。新婚快乐！
Bless you in the name of the years, let years old to never change the feelings of love. Wedding day!
6、他是词，你是谱，你俩就是一首美满的歌。天作之合，鸾凤和鸣。
He is a word, you are spectrum, the two of you is a happy song. A match made in heaven, a happily married couple.
7、让这缠绵的诗句，敲响幸福的钟声。愿你俩永浴爱河，白头偕老！
Let this touching poem, ring in happiness. May you two always be in love, grow old together!
8、人生三大喜，亲爱的妹妹，在你新婚的日子，让我诚挚地祝你新婚快乐！
Three big life, my dear sister, in the day of your wedding, I sincerely wish you a happy wedding!
9、千里姻缘情牵引，高山万水难断爱。今朝已定百年好，愿祝新人共白首！
Long-distance romance traction, alpine ShuiNan broken love. Today is good in one hundred, would like to wish the couple whitehead altogether!
10、相亲相爱好伴侣，同德同心美姻缘。花烛笑迎比翼鸟，洞房喜开并头梅。
Dating love partner, with concentric beautiful marriage. Candle smiling a pair of lovebirds, bridal chamber like open and head of may.
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1、送你一件红嫁衣，领子携来幸福，袖子挥来甜蜜，纽QQ紧浪漫，红线串起温馨。兜子兜来美满，腰绳拴住和谐。祝福你新婚大吉，生活如意。
Send you a red wedding clothes， collar happiness， with sleeves waving to sweet， romantic， new QQ red string warmth。 Bag bag to happy， waist line through harmonious。 Bless you， recent marriage life。
2、树缠树绕树，相拥到耋耄。举案齐眉生，扶携度终生。喜结连理日，恭祝幸福随。大喜的日子，再祝你们明天的生活像今天的婚礼一样幸福甜美！
Tree wrapped around the tree， hug to each other to the heads。 JuAnJiMei raw， with a lifetime。 The knot， to wish happiness with。 The big day， I wish you tomorrow\'s life happiness， sweet like today\'s wedding！
3、松松手，脱离无聊的单身贵族；跨跨脚，迈入幸福的二人世界。祝贺你，正式步入神圣的婚姻殿堂！祝福你，从此享受美满的婚姻生活！
Loose the hand， from single boring； Span across the foot， into the happiness of 2 the world。 Congratulations， formally entered holy matrimony！ Bless you， from now on to enjoy a good marriage life！
4、高处胜寒：喜结良缘成夫妻，白头偕老情意长，相濡以沫度生活，早生贵子喜事多。多多祝愿今日送，只愿愿望都成真。新婚快乐，生活美满！
High - cold： marriage as husband and wife， grow old together love long， caring life， early birth of an occasion。 Many wish to send today， only hope wish come true。 Newly married happiness， happy happy life！
5、在天愿做比翼鸟，在地愿结连理枝，不羡神仙逍遥游，只羡鸳鸯戏水在池中。今天是你们大喜的日子，祝你们喜结连理，白头偕老！
In the day to do a pair of lovebirds， twinned trunks in May， not envy immortal unfettered， only envy mandarin duck swimming in the pool。 Today is the big day， you wish you tie the knot， grow old together！
6、恭喜你要结婚了！祝你新婚愉快，甜甜蜜蜜！百年好合！早生贵子！伸出爱的手，接受盈盈的祝福，让幸福绽放灿烂的花朵！
Congratulations on you\'re getting married！ I wish you a happy marriage， sweet！ Good luck in one hundred！ Early birth！ Out of the hand of love， to accept the blessings of ying ying， let happiness blossom brilliant flowers！
7、红红的鞭炮是爱的热烈，红红的对联是爱的深刻，红红的被褥是爱的期待，红红的脸颊是爱的温婉，红红的服饰是爱的纯粹。真心祝愿你新婚的日子红红火火。
Red firecrackers is love warm， red couplets is the deep love， red bedding is looking forward to love， red cheek is love wen wan， red dress is pure love。 Sincerely wish your wedding day。
8、你们是一对相亲相爱的比翼鸟，在岁月的天空中飞翔了五十载。让我们把喜庆的红蜡点燃，把飘香的美酒斟满，举杯同贺：金婚大喜，幸福快乐！
You are a pair of love each other a pair of lovebirds， in the time\'s flying in the sky for fifty years。 Let us make a festive red candle lit， the fragrance of wine fill， joyous： golden， big happiness！
9、树缠树绕树，永结同根树。相拥至耋耄，恩爱相不负。举案齐眉始，众心同效慕。时举金婚礼，福禄寿同祝。祝你们恩爱有加，福禄寿同。
People who share the tree tree wrapped around the tree， forever。 Embrace to heads， is not love。 JuAnJiMei beginning， and the heart with desire。 When gold wedding， fu lu shou the same wish。 I wish you love， fu lu shou。
10、从此后，天更蓝，月更圆，你对未来有了更多期盼；从此后，笑有人陪，哭有人伴，你再不会感到孤单。生活开始幸福美满。朋友，新婚快乐！
From then， day more blue， the month is more round， you have more hope for the future； From then， laugh with， someone to cry with， you will not feel lonely again。 Life began to happiness。 Friends， wedding day！
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1、 Please accept my hearty congratulations upon your marriage.May Peace,Health，Happiness and Bright Future attend both your bride and yourself until the end.
值此新婚之际，请接受我的衷心祝贺。愿你和新娘永远和睦、健康、幸福、前程辉煌。
2、I wish you both the best of luck and, ever-increasing happiness as the years go by.
愿你俩福星高照，幸福与日俱增。
3、I wish you both all the luck and happiness life can offer。
祝愿你俩生活美满幸福。
4、Best wishes from one of your old friends on your engagement.
在你们订婚之际，请接受一个老朋友最美好的祝愿。
5、My very best wishes to you for a lifetime of happiness.
向你俩致以最美好的祝愿，祝你们终生幸福。
6、I take great pleasure in sending here with a little wedding present in celebration Of the happy event.
喜送小小礼品一份，庆贺这一大喜大吉之事。
7、We send you both our love and best wishes for every happiness that life can bring.
我们谨向你俩祝贺，愿你们的婚后生活无上幸福。
8、Let me wish you and your bride every joy and the best of everything.
祝你和你的新娘幸福欢乐。
9、I hope you will have nothing but joy and happiness in your life together.
我希望你俩的共同生活美满幸福。
10、May you always have everything you wish for a rich life together.
愿你们事事如愿，美满幸福。
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1、风雨中走过，看你们甘苦与共，不弃不离，感动；缘分里使然，看你们喜结良缘，幸福美满，祝愿。大喜的日子，愿你们快乐到永远。
Walk in the rain， see you towithstand， who moved； Predestination， in your marriage， happiness and wishes。 The big day， wish you happy forever。
2、感谢老天安排你们相遇，经历考验最终走到一起，幸福彼此，甜蜜延续，永生永世牵手白头，天长地久相偎相依，祝新婚快乐！
Thank god arrangement you meet， through the test finally come together， each other happiness， sweet， forever in hand hoary head， other forever， happy wedding！
3、如一场梦，展开了笑颜。如一首歌，倾尽了婀娜。如一支烛，燃出了幸福，如一把镜，透出了人生。祝你们白头偕老。
Like a dream， is a smile。 As one song， as every graceful。 Like a candle， burn out happiness， like a mirror， give the life fully。 I wish you grow old together。
4、相亲相爱幸福永，同德同心幸福长。愿你俩情比海深！祝福你们新婚愉快，幸福美满，激情永在，白头偕老！
Love each other and happiness with concentric happiness。 May you two deep feeling than the sea！ Wish you a happy wedding， happiness， passion in， grow old together！
5、让戒指套牢，天赐给你们的幸运；让钟声敲响，我给你们的祝福；祝愿所有的快乐美好，陪伴你们一生白头偕老！祝新婚快乐！
Give your lucky； let ring caught， Let the bell， I give you blessings； Wish all happy， to accompany your life to grow old together！ I wish a happy wedding！
6、我的弟兄如同以撒，诚实勇敢、信靠顺服，如展翅飞腾的鹰；愿我的姊妹如同利百加，温柔善良、勤劳才德，如多结果子的葡萄树！
My brothers， like Isaac， honest and brave， trust in obedience， such as wings and the fit the eagle； May my sister as rebekah， gentleness docile， hardworking virtuous， such as a fruitful vine！
7、愿爱洋溢在你甜蜜的生活中，让以后的每一个日子，都像今日这般辉煌喜悦！亲爱的朋友，在你新婚大喜的日子，让我诚挚地祝你新婚快乐！
May love overflow in your sweet life， let the future every day， like today so brilliant joy！ My dear friends， in your wedding the big day， I sincerely wish you a happy wedding！
8、雀上枝头春意闹，燕飞心怀伊人来。风风雨雨同走过，与子偕老共白首。花好月圆日长久，相濡以沫共相守。新婚快乐直到老！
Swallow of finches on the branches the awaken of spring， with iraqis。 Whitehead with through ups and downs， and son xielao。 Spending a day for a long time， love together。 Wedding day until the old！
9、抛开以前的流言蜚语，忘记远去的情感纠葛，留住美好的甜蜜惊喜，创造幸福的快乐未来。朋友，新婚之喜，愿你们携手走向，恬静生活！
Despite rumours before， forget the emotional entanglements， gone to retain good sweet surprise， create happiness happy future。 Friends， wedding， I wish you hand in hand to quiet life！
10、自从拥有你，我的脸上布满阳光；自从拥有你，我的心里装满蜜糖；自从拥有你，我的生活充满芬芳。老婆，在这个见证拥有你的日子，祝你开心！
Since with you， my face is full of sunshine； Since with you， my heart filled with honey； Since with you， my life is full of happiness。 Wife， in the day of the witness with you， wish you happy！
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1、海枯石烂同心永结，地阔天高比翼齐飞。
The seas run dry and the rocks crumble together forever, and rich day high keeping abreast.
2、在未来的数年，将你的生命装满爱和快乐。
In the next few years, will be your life filled with love and joy.
3、为新娘和新郎祝福你爱在心中，在你的家里。
For the bride and groom wishing you love in the heart, in your home.
4、向你俩致以最美好的祝愿，祝你们终生幸福。
Best wishes to you both and wish you a lifetime of happiness.
5、看见你俩开始生活在一起，我内心充满了欢愉。
The sight of you two beginning together, I am filled with such joy.
6、愿你俩恩恩爱爱，此生爱情永恒，爱心与日俱增！
May you two boon conjugal love, eternal love in this lifetime, love grows day by day!
7、祝两个幸福的人儿，来日美梦都成现实。祝贺你们！
A wish to two happy people for a future of dreams, congratulations into reality. Congratulations to you!
8、愿你俩婚礼之日的喜悦，伴随你俩共度人生的岁月。
I wish you much happiness on the day of the wedding, accompany you two years of life.
9、祝你们永结同心，百年好合！新婚愉快，甜甜蜜蜜！
The knot I wish you, good luck one hundred! Happy marriage, sweet!
10、相亲相爱幸福永，同德同心幸福长。愿你俩情比海深！
Love each other and happiness with concentric happiness. May you two deep feeling than the sea!
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